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Szwajcowski szykuje
się do przejęć

Polska Grupa Farmaceu-
tyczna planuje kolejne przeję-
cia sieci aptek w Europie Środ-
kowo-Wschodniej w 2011 r.
Aby sfinansować te plany, spółka przygotowuje
się do nowej emisji akcji. Jej dokładna wielkość
nie jest znana, ale przedstawiciele firmy mówią
o kilkuset milionach złotych.

– Emisja akcji to trampolina do sukcesu – mówi
Jacek Szwajcowski, prezes spółki. – Kiedy inwe-
storzy patrzą zarządowi na ręce, presja na wynik jest
znacznie większa. Trzeba pilnować racjonalnego
zarządzania, jeżeli decyzje na bieżąco weryfikuje
kurs akcji.

Szulwiński szuka
wspólnika

Grupa „Nowy Szpital” roz-
gląda się za nowym wspólni-
kiem. Nowy partner, po zasi-
leniu grupy kapitałem, może
liczyć na mniejszościowy pa-

kiet. Jak duży? Tego Marcin Szulwiński nie
chce precyzować, ale z jego wypowiedzi wynika,
że w podwyższonym kapitale spółki będzie
mieć 20–30 proc. udziałów. – Chcemy zamknąć
procedurę wyboru partnera finansowego do końca
roku – mówi Szulwiński.

Pieniądze pochodzące od nowego wspólnika
mają zostać przeznaczone na trzy cele: doinwe-
stowanie placówek, którymi grupa już zarządza;
wykup nieruchomości szpitalnych, jakie dziś
„Nowy Szpital” dzierżawi; dołączenie do grupy
kolejnych szpitali.

Kołakowski o krok od zaprocesowania NFZ na śmierć
Janusz Kołakowski, dyrektor Wojewódzkiego Podkarpackiego Szpitala Psychia-

trycznego w Żurawicy, średnio raz na kwartał wygrywa proces sądowy z NFZ. Tym
razem Narodowy Fundusz Zdrowia decyzją Sądu Okręgowego w Rzeszowie musi
zwrócić szpitalowi w Żurawicy 276 tys. zł wraz z odsetkami. Sprawa dotyczyła
wyrównania kosztów leczenia nieubezpieczonych pacjentów za trzy ostatnie kwar-
tały 2008 r.

Kołakowski już wcześniej wytoczył Ministerstwu Zdrowia, a także NFZ kilka procesów o zwrot
pieniędzy za leczenie nieubezpieczonych pacjentów. Wygrał m.in. dwa procesy z minister Kopacz,
a resort zdrowia musiał oddać szpitalowi łącznie ponad pół miliona złotych. Narodowy Fundusz
Zdrowia ma z Kołakowskim poważny problem. Nie tylko dlatego, że jego sukcesy sądowe świadczą
o tym, że twarda postawa wobec płatnika przynosi lepszy efekt niż uległość, ale przede wszystkim
dlatego, że sądowe zwycięstwa Kołakowskiego pokazują czarno na białym, że NFZ zbyt często
pozwala sobie na łamanie prawa. Bo gdyby NFZ prawa nie łamał, Kołakowski spraw by nie wygrywał.

Sukces Wojciecha
Witkiewicza

Sukcesem zakończyła się
operacja wszczepienia protezy
aortalno-udowej przy użyciu
robota da Vinci, którą przepro-
wadzono w poniedziałek w Wo-

jewódzkim Szpitalu Specjalistycznym we Wro-
cławiu. Była to pierwsza w Polsce operacja
z zakresu chirurgii naczyniowej prowadzona przy
użyciu tego systemu robotycznego. To osobisty
sukces prof. Wojciecha Witkiewicza, dyrektora
Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego we
Wrocławiu. Zastosowanie robota da Vinci mini-
malizuje powikłania pooperacyjne oraz znacznie
skraca czas powrotu do zdrowia i pełnej sprawno-
ści. – Operacje przy użyciu robotów to przyszłość
chirurgii – komentuje profesor.

Wojciech Witkiewicz jest laureatem konkursu
Sukces Roku 2009 w Ochronie Zdrowia.
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Paszko zastąpił
Tuczapskiego

Mariusz Paszko został nowym
prezesem Zamojskiego Szpitala
Niepublicznego. Zastąpił Krzysz-
tofa Tuczapskiego, który wygrał
konkurs na stanowisko dyrektora

lubelskiego oddziału NFZ.
Mariusz Paszko z zamojską służbą zdrowia zwią-

zany jest od 20 lat. Od roku 1991 pełnił funk-
cję m.in. głównego specjalisty ds. analiz ekono-
micznych Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego
w Zamościu i zastępcy dyrektora ds. administracyjno-
-ekonomicznych Samodzielnego Publicznego
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Zamościu.
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Kopacz kontra dopalacze
Ewa Kopacz objęła patronatem kolejną inicjatywę wymierzoną w dopalacze. Tym razem

będzie to akcja „Artyści przeciwko dopalaczom i innym używkom”. – Jako urzędnicy, politycy,
inspekcja zrobiliśmy wszystko, co można przeciw dopalaczom. Ale niebezpieczeństwo jest ciągle duże, uwa-
żamy, że należy wzmocnić działania prewencyjne – mówiła minister, rozpoczynając akcję.

Akcja ma polegać na serii koncertów w różnych miastach Polski, podczas których artyści
będą namawiać swoich fanów, by nie brali narkotyków i nie przyjmowali innych używek.
Pierwszy koncert odbył się w Poznaniu w Dzień Wagarowicza (pierwszy dzień wiosny).
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Rozwadowski upublicznia
ENEL-MED

ENEL-MED jest o krok od
otrzymania poważnego zastrzyku
finansowego: Komisja Nadzoru
Finansowego zatwierdziła jego
giełdowy prospekt emisyjny. Ce-

lem firmy jest pozyskanie środków na inwestycje,
które umożliwią centrum medycznemu poszerzenie
działalności oraz dalszy rozwój. – Decyzja o przepro-
wadzeniu pierwszej publicznej oferty akcji oraz wejściu na
parkiet giełdowy jest kolejnym krokiem w rozwoju ENEL-
MED. Zyskamy nie tylko status spółki publicznej, a więc
bardziej transparentnej i wiarygodnej, ale także dostęp do
nowego źródła kapitału – mówi Adam Rozwadowski,
prezes ENEL-MED.
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Gołąb wraca do
ministerstwa

Jakub Gołąb wraca do pracy
w resorcie zdrowia. Zastrzega
jednak, że tymczasowo. – Będę
doradzał i koordynował prace pod-
czas naszej prezydencji w Unii
Europejskiej – mówi Gołąb. To oznacza, że wra-
ca do resortu na czas od marca do grudnia tego
roku – wtedy właśnie kończy się okres naszej
prezydencji.

Jakub Gołąb był rzecznikiem prasowym
Ministerstwa Zdrowia już za rządów minister
Ewy Kopacz.

Piotr Gerber planuje
ekspansję
w Niemczech

EMC Instytut Medyczny
zaczął dwie kolejne inwesty-
cje – rozbudowę szpitala ge-
riatrycznego w Katowicach
oraz modernizację szpitala w Kowarach. W pla-
nach jest także wejście na rynek niemiecki, i to
jeszcze w tym roku.

Spółka chce się rozwijać także dzięki przeję-
ciom. – Szukamy rynków, gdzie marże są wyższe niż
w Polsce. Obecnie przyglądamy się rynkowi niemieckie-
mu i czeskiemu. Prowadzone są już rozmowy w sprawie
przejęcia niemieckiego szpitala i mam nadzieję, że za
Odrą pojawimy się jeszcze w tym roku – mówi Piotr
Gerber, prezes EMC.
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Janicka opuszcza
Porozumienie
Zielonogórskie

Kierowane przez Bożenę
Janicką Wielkopolskie Poro-
zumienie Zielonogórskie
opuszcza Federację. Wiel-

kopolski oddział PZ był największą regio-
nalną strukturą porozumienia. – Wyjście
z Federacji PZ było nieuchronne. Obecnie Porozu-
mienie jest postrzegane negatywnie jako grupa naci-
sku, dla której korzyści finansowe są dobrem naj-
wyższym, a sprawy merytoryczne nie mają żadnej
wartości. Nie jest nam już po drodze! – oświad-
czyła Bożena Janicka.
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